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Reunió de conveni 

A la sessió d'avui, la RD ha fet entrega d'una simulació de distribució dels 
increments salarials segons la proposta de SO feta a l'última reunió. 

Després d'un llarg recés, a la fi del qual tampoc hi ha hagut acostaments entre 
els posicionaments dels sindicats entorn a aquesta o altres propostes anteriors, 
de com incrementar el preu dels plusos d'activitat, la RD ha compartit que s'han 
celebrat 35 reunions per tractar aquest punt, d'un total de 47 reunions de conveni, 
i no s'ha avançat malgrat que hi ha hagut moltes propostes que s'han treballat, i 
ha destacat que en totes aquestes reunions la RD ha aportat dades i simulacions 
diferents. 

El posicionament dels sindicats continua sent prou distant per a proposar en ferm 
el nom de 2 persones per la presidència de la taula de conveni, cosa que avui 
mateix ja ha fet la RD, i ha demanat a la resta de parts negociadores que proposin 
noms per poder així, entre tots i totes, determinar la persona que es designarà 
com a presidenta o president de la negociadora, i que en les seves funcions 
podrà actuar per ajudar a les parts a avançar en la negociació i superar aquest 
bloqueig i d'altres que pugui haver-hi. 

La RD ha recalcat que aquesta figura és habitual i natural en una negociació de 
conveni i no comparteix el rebuig que alguns sindicats han manifestat des de 
l'inici per al seu nomenament. 

A més, i com ja es va manifestar amb anterioritat, donat que el ritme de la 
negociació no ho requereix, la RD ha recomanat continuar celebrant les reunions 
ordinàries dels dimarts però no les extraordinàries dels dimecres, per poder 
dedicar aquest dia a executar tasques pròpies de les RRLL, com ara reunions 
demanades pel Comitè d'Empresa. 

UGT ha manifestat que espera presentar una proposta en la reunió de demà, 
que podria desbloquejar aquest aspecte de la negociació. 
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